
B U T L L E T I  D E L  S I N D I C A T  D E  M E T G E S  D E  C A T  A L U N Y  A 15

Secció oficial
Extracte de les sessions

Acta núm. 261

A  les 22 hores del dia 21 de juliol de 1927, es 
reuneix el Conseil del S. de M. de C. amb assis- 
tència deis senyors Consellers Drs. Presta, V i
ves, Fontbona, P. Mas Oliver, Queraltó, Bonet, 
Martí, Lucaya, Puigcercós, Sastre i Nart.

Presideix el Dr. Presta i actua de Secretari 
el Dr. Vives.

Oberta la sessió, s’excusa la no assistència dels 
Drs. Bamadas i Figa.

Es llegeix i s’aprova l’acta de la sessió ante
rior.

Es llegeix una comunicado dels senyors re
présentants del Conseil en el partit de Barcelona 
proposant la remesa d’una circular, el model de 
la quai s’adjunta, a tots els companys no sindi
cáis d’aquest partit, per tal d’invitar-los a ingres- 
sar al Sindicat per poder-se acollir a l ’acord de 
la Junta General de la Mutual Médica de con- 
cedir un termini de tres mesos per a ingressar 
als Grups d’Invalidesa els que tinguin més de 
40 anys, i als Grups de Vida els que depassin 
els 45. S ’acorda cursar la circular i fer-la ex
tensiva a tots els metges no sindicáis de Cata
lunya.

El senyor Secretari dóna compte de la peti- 
ció formulada pel représentant del Conseil en el 
partit de Vilafranca del Penedés perqué el Sin- 
dicat aboni una factura de 26 pessetes que per 
impresos pertanyents de la dissolta Secció Co
marcal esta pendent de pagament. S ’acorda abo
nar aquesta quantitat.

Es dóna compte de la comunicado de la Mu
tual Médica désignant, per a representar-la en el 
Comité de Redacció del Butlletî al Dr. Santia
go Vivancos, i, com a conseqüéncia, s’acorda el

nomenament del dit company com a redactor de 
la secció de la Mutual Médica.

El senyor Secretari trasllada al Conseil la idea 
que li fou proposada pel Dr. Joaquim Arespa- 
cochaga de què el Sindicat constitueixi un grup 
de metges per a que es ded'iquin a substituir els 
companys que necessitin un metge en els casos 
que han d’abandonar llurs treballs o places mè- 
diques, metges que dependrien del Sindicat, que 
fóra qui tindria cura d’oferir i ordenar aquest 
servei pel seu compte.

Després d’intervenir diversos Consellers exa
minant la proposició, s’acordà que des del B ut
lletî es doni la máxima publicitat al servei 
que ja  actualment es fa de substitucions des de 
la Borsa del Treball i que es segueixi practicant 
el dit servei de la forma que está establert per 
Secretaria.

Com sigui que durant el curs de la discussió 
d’aquest assumpte s’ha manifestât la convenièn- 
cia d’estudiar la forma d’ordenar aquest servei, 
s’acorda designar ais Drs. Martí i Puigcercós 
per a que presentin al Conseil un estudi que pu- 
gui servir com a base d’orientació per les esmen- 
tades substitucions.

El senyor Président dóna compte que han es
tât visats per l’autoritat governativa els Estatuts 
de la Cooperativa de Consum, per la quai cosa 
procedeix constituir aquesta filióla als efectes 
que assenyala l’article 5 de la Llei d’Associacions 
i dins el termini légal.

Com a conseqüéncia, s’acorda convocar la ses
sió de constitució pel dia 28 del corrent mes de 
juliol i invitar a aquesta reunió tots els companys 

que ostenten càrrecs dins l’organització general 
del Sindicat.

Vist que en l’article 34 de l’Estatut de la


